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Boscompensatie  -  Stand van zaken

De minister heeft in de commissievergadering Leefmilieu van 5 januari 2016 gesteld dat 
ze een aantal gegevens zou opvragen. Ze stelde: “Mijnheer Sanctorum, u vraagt hoeveel 
ontbossing er staat tegenover die 94 hectare? Ik moet dat opvragen.”

De minister zei verder nog: “En Mijnheer Nevens, ik weet niet of we beschikken over de 
gegevens waarnaar u vraagt. [Kunt u mij cijfers bezorgen van het aantal compensaties 
dat door hogere overheden niet zijn gerealiseerd of eventueel zijn afgekocht?] Ik denk 
van niet, maar ik zal het nagaan. Uiteraard moet gecontroleerd worden of de 
compensatie is gerealiseerd. Dat is onlosmakelijk verbonden aan de vergunning. Als daar 
niet aan is voldaan, is er iets mis en wordt de vergunning niet nageleefd.”

1. Voor 2015 zou door het Boscompensatiefonds 94 hectare bos als compensatie zijn 
gerealiseerd. 

Voor hoeveel gekapt bos was dat de compensatie (in een één-op-éénrelatie)? 
Hoeveel bos werd gekapt in 2015?

2. Beschikt de minister over cijfers van het aantal compensaties dat door hogere 
overheden niet is gerealiseerd of eventueel is afgekocht?
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1. Op basis van consultatie van de databank ‘ontbossing’ zoals beheerd door het 
Agentschap voor Natuur en Bos (ANB), is er voor het jaar 2015 bij het ANB 122,33 ha 
vergunde ontbossing bekend. Hiervan moet 98,85 ha gecompenseerd worden. Het 
verschil is te wijten aan de in de regelgeving voorziene vrijstelling van 
compensatieplicht.

2. De gevraagde gegevens over de hogere overheden worden niet systematisch 
bijgehouden in de databank. Het ANB controleert op vraag van de vergunninghouder 
ter plaatse de uitvoering van de compenserende bebossing en levert dan een attest 
af. Indien de vergunninghouder de controle niet heeft aangevraagd twee jaar na het 
afleveren van de vergunning, voert het ANB op eigen initiatief een controle uit.


